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PROTOKÓŁ NR II/2021 

KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, ROZWOJU I GOSPODARKI 

Z DNIA 09 LUTEGO 2021 R. 

 

Dnia 09 lutego 2021 r. o godzinie 11:00 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo zebrała się Komisja Ochrony 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki w celu omówienia programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Krzemieniewo na lata 2020-2032 oraz propozycji podziału nadwyżki 

budżetowej. 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 

− Pan Mirosław Krysztofiak -Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo,  

− Pan Radosław Sobecki - Wójt Gminy Krzemieniewo 

− Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy. 

Nieobecny podczas posiedzenia był Radny Mirosław Wasiółka, ( lista obecności stanowi załącznik  

nr 1 do niniejszego protokołu ). 

Komisji przewodniczył Pan Leszek Kruk. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Krzemieniewo na lata 2020-2032 

3. Omówienie kwestii związanych z podziałem nadwyżki budżetowej. 

4. Wolne wnioski i głosy. 

5. Zakończenie. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Leszek Kruk powitał wszystkich zgromadzonych członków Komisji oraz gości, którzy 

zostali zaproszeni na posiedzenie, i tym samym rozpoczął posiedzenie Komisji. 

Ad 2. Omówienie Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Krzemieniewo na lata 2020-2032. 

Radnym został przekazany projekt programu, jednakże na potrzeby posiedzenia skupiono  

się na wybranych fragmentach (fragmenty te stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

Leszek Kruk - Przewodniczący Komisji oddał głos Wójtowi Gminy. 
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Wójt przypomniał, że w roku ubiegłym została przeprowadzona inwentaryzacja wyrobów 

zawierających azbest na terenie Gminy Krzemieniewo. Usługa została wykonana przez firmę 

zewnętrzną, która poprzez wizję lokalną oraz poprzez użycie dronów, dokonała spisu z natury.  

Na terenie gminy zaewidencjonowano ponad 3350 t materiałów zawierających azbest, z czego 83%  

na budynkach gospodarczych. Następnie przeanalizowano tabelę nr 1, 2, 3 i 4 ze stron  

17-18 programu. Wójt dodał, że przeprowadzona inwentaryzacja stanowi pogląd  

na ilość wyrobów zawierających azbest na terenie gminy. Program również powstał po to,  

by móc wystąpić z wnioskiem o pozyskanie środków zewnętrznych. Pani Joanna dodała,  

że program zakłada, że wyroby zawierające azbest zostaną usunięte do 2032 roku jednakże istnieje 

prawdopodobieństwo, że termin ten zostanie przedłużony. Radni również przeanalizowali koszty 

usunięcia wyrobów zawierających azbest zgodnie z tabelą nr 7 ze str. 26 programu. Pani Joanna 

wyjaśniła kwestie techniczne programu, dzięki którym gmina mogłaby uzyskać dofinansowanie, a także 

plany zabezpieczenia odpowiednich środków w budżecie, tak jak to było w przypadku zbierania 

odpadów rolniczych. Wójt zgodził się z Panią Joanną i dodał, że jeżeli nie uda się pozyskać środków 

zewnętrznych to gmina wykona zadanie ze środków własnych. Dołoży się również wszelkich starań by 

realizować program według założeń. Pani Joanna dodała, że koszt rozbiórki, zakup i założenie nowego 

pokrycia stoi po stronie mieszkańca. Gmina, zabierze i zutylizuje wspomniane wyroby. Radni 

podziękowali za wyczerpujące omówienie tematu 

Ad 3. Omówienie kwestii związanych z podziałem nadwyżki budżetowej.. 

Radni otrzymali propozycję podziału nadwyżki budżetowej, której treść stanowi  

załącznik nr 3. Każda pozycja została szczegółowo omówiona i przeanalizowana. Radni jednogłośnie 

zgodzili się ze złożoną propozycją. 

Ad 4. Wolne wnioski i komunikaty. 

Radni zapytali, czy są plany do przystąpienia do programu pozwalającego na wymianę  

tzw. kopciuchów. Wójt odpowiedział, że w roku obecnym na pewno nie. Jednocześnie zaznaczył,  

że od czerwca 2020 roku w Gminie można pozyskać dofinansowanie na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków (szczegóły w Uchwale Nr XVII/139/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 

29.06.2020 roku w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie 

przedsięwzięć polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków), zorganizowano 

również zbiórkę odpadów rolniczych a w roku obecnym planuje się realizację związanego z usuwaniem 

azbestu programu. Zapytano Wójta czy złożono wniosek w związku z dofinansowaniem przydomowych 

oczyszczalni. Wójt odpowiedział, że kilka osób dopytywało o szczegóły, jednakże wniosek do Urzędu 

nie wpłynął. 
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Przewodniczący Komisji poprosił o odnotowanie, że : 

- wyraża się aprobatę dla przedstawionego programu odnośnie usuwania materiałów zawierających 

azbest, 

- wyraża się zadowolenie w związku z uzyskaną nadwyżką budżetową, 

- Komisja w obecnym składzie w pełni popiera propozycję wykorzystania nadwyżki budżetowej. 

Radni wspólnie zgodzili się ze sobą, że na terenie Gminy środki inwestowane są zgodnie z potrzebami. 

Dodatkowo wyrażono zadowolenie w związku z inwestowaniem w modernizację oświetlenia czy 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej 

Ad 5. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący podziękował wszystkim 

zgromadzonym za przybycie i tym samym zakończył posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, 

Rozwoju i Gospodarki. Spotkanie zakończyło się o godzinie 12:45. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Leszek Kruk      Andrzej Banaszak 

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Ochrony   ( członek komisji) 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki)    

 

Mirosław Wasiółka     Bernadeta Busz 

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek komisji)     ( członek komisji) 

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

( Protokolant) 

 


